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 בס"ד 

 20פרוטוקול מס 

 ישיבת ועד מקומי חשמונאים

 1.1.2020תאריך הישיבה:  

 

 ,משה ישרוף, אילן יעיש, בנימין אקמןדוד  רוטר , פנינית אברך חברוני, אהרן צוקר, : נוכחים

 מיכאל פורר. ,אייל בן דוד, ציונה שרוני, שלומית פורמנסקי              

 מאור ברגר.רו"ח  :מוזמן

 

 היום:סדר 

 אישור פרוטוקול קודם. 1

 אושר. 5.12.19  פרוטוקול    א.

 

 עדכוני יו"ר. 2

 ציונה מחליפה את דב גילאור. –גב' ציונה שרוני עם הצטרפותה  לועד מקדמים בברכה את  .א

 ות של עשייה ציבורית רבת היקף כחבר ועד ואנו בטוחים על שנים רב גילאור  דבמר ל אנו מודים 

 ליישוב בדרכים נוספות. משיך לתרוםשי

שני יישובים נבחרו מטעם המועצה לבחינת  –קיצוץ תקציבי היישובים  על ידי המועצה  ב. 

ופגיעה בהחזר הוצאות  לידיההשפעת הקיצוץ בהקצבות וכן רצון המועצה להעברת נושא הגבייה 

 מבוא חורון וחשמונאים  - הגבייה ליישוב

לאישור תקציב מועצה  15.1.2020גנץ יש לחכות עד  ל ראש המועצה מר ישרא ג.  לפי הנחיית

 .בטרם הגשת תקציב ישובי

כבר חלק מהקיצוצים הכולל  2019 מבחינת היישוב נמשיך  לעבוד לפי הרבעון אחרון של שנת 

 שעברה. שהושתו על היישוב במהלך הרבעון הראשון של השנה

על  םפעתת הקיצוצים והשלעומק את משמעותקציב לאחר שנבין ה הוחלט להתייחס לנושא

 .השירותים הניתנים לתושבים

  אושרה -תוכנית חניות גלנווד ד. 

 

 רו"ח מאור ברגר. 3

 .2018דו"חות רו"ח ברגר הוזמן בשנית לבצע מספר הבהרות לגבי 

 ואנו עומדים בהם.מינימום שיש לשריין בחשבון המים  הוצג כי המועצה הנחתה על נתוני

 

 : משק סגור לשמירהב. 

 פעם ברבעון יועברו יתרות. ,חשבון בנק נפרד לשמירה לבחון פתיחתהוחלט 

 יהיו כמו בחשבונות הקיימים: מורשים בחשבון הנפרד

 אברך חברוניפנינית 

 צוקר אהרן

 פורר מיכאל
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 האם נשארים בבנק הנוכחי.השאלה ת לאחר בחינ רק יפתחהחשבון 

 

 הגיעה לאחר )ושלומית פורמנסקי  )מתנגד( למעט משה ישרוף .2018אושר דו"ח מאזן שוב 

 ההצבעה(.

 

  עדכוני וועדות .4 

 

 הועדת שפ" 4.1 

 אושרה.כנית והת. מעודכנתעבודה הוגשה תוכנית א. 

 

 . דכוני מנהל הישובע .5

 .א. הוצגו נתוני חובות תושבים

 ניתנה הנחיה לעצור מכתבים מעו"ד בישיבה קודמת ולהציג נתונים.     

 לטיפול עו"ד רק לאחר מכן!לבעלי החוב ויועבר  תזכורותיבוצעו ניתנה הוראה כי      

 על ידי חב"ד  –יישובי  י רוחניבניית בית תרבותב. 

חוזה  הכולל 2017 –מ חומר מנהל אגף תיאום ובקרה כי נמצא ה –נעמן ביבי עודכנו על ידי מר      

לפני  לבחון את נחיצותו של מרכז זה ביישובנוהוועד ביקש ! חודשים  10-שנה ו  24 -להינו ש

 .הקצאת קרקע ציבורי למטרה זו

 

 .ביקש מועד היישוב לקבל החלטה לגבי המגרש שיוקצה לבניית מרכז זהנעמן 

 .כנית הכללית לשטחים חומים כפי שהוגש למועצהוההצעה שלנו כחלק מהת - 320מגרש  .א

 נדחה. –שנועד להחלפה  295מגרש  .ב

 נדחה. –ארים במגרש המקורי שמיועד למעון נש .ג

 

 20:00יום חמישי ב  23.1.2020-ישיבת וועד הבאה ב

 

 

 

 מיכאל פורר רשם: 

 


